



# PROTOKOLL LÄNGDRÅD 5 SEPTEMBER 2024

Tid: 20:00-21:30

Plats: Teams

**Kallade:** Längdrådets ledamöter, åkarrepresentant (Simon Stenberg, Ingrid Hallqvist) samt Lars Öberg, Karin Ersson,

## Anmält förhinder:

### 1. Välkomna!

Ordförande Johan Starck hälsar alla välkomna.

### 2. Föregående protokoll. 10/6

Lades till handlingarna.

### 3. Rapport organisation, inkl FIS frågor. Lars Ö

Möte med långloppsteamerna och elitföreningarna under alliansloppet. Enbart två team och fem klubbar hade anmält sig, vi valde då att ställa in. Vi kommer att genomföra ett möte under säsongspremiären i Bruksvallarna i stället.

FIS frågor: Zurich möte månadsskiftet sept/okt. Vi vill gärna ha mer tävlingar till Sverige. Det har varit aktuellt att t.ex Ulricehamn skulle kunna arrangera den inställda tävlingen i Nove Mest kommande vinter. Beslut är inte taget ännu, men det ser ut som att tävlingen kommer att genomföras någonstans i mellaneuropa.

Pernilla Bonde jobbar mycket med rättighetsfrågan kopplat till FIS och TV rättigheter. Styrelsen är involverad i detta arbete.

Vi har en ny landslagskoordinator efter att Maggan Karlsson slutar. Hon heter Jennie Halvarsson och kommer närmast från Skistar som VD assistent. Marcus Grate är kvar som manlig åkarrepresentant i landslaget, för damerna är Johanna Hagström ny.

### 4. Rapport nationell verksamhet. Karin E.

Utbildningshelgen Ulricehamn har många anmälda. Ca 130 kommer att vara på plats. Dock har vi för få anmälda till tidtagningsutbildningen och junior och seniortränarutbildningen, så dessa kommer inte att genomföras.

Svenska Skidförbundet

Riksskidstadion, SE-791 19 FALUN

Telefon: +46 (0)10-708 69 00

Webb: [www.skidor.com](http://www.skidor.com)

Huvudsponsor





Anna Norman är sjukskriven och vi fördelar just nu hennes arbete på övrig personal.

Utbildningsrevideringen som vi vill prioritera kommer att få nedprioriteras en del till dess att Anna Norman är tillbaka.

Just nu är det osäkert hur 2025 års juniorlandskamp kommer att se ut då backhopningen fått förändrade förutsättningar för deras verksamhet.

5. **Rapport från åkarrepresentanter.** *Ingrid H + Simon S.*

Inget möte har varit sedan sist, så inte att rapportera.

6. **Motion till styrelsen inför förbundsmöte i oktober.** **JS**

Johan berättade om Karins Mattsson beslut att inte ställa upp som omval till ordförandeposten.

Starck berättade också om några av de motioner som inkommit till förbundsmötet i oktober.

B.la berättade Johan om en motion från Götaland där man vill förändra sättet att fördela pengarna från Vasaloppet.

7. **Rapport från styrelsen.** *Johan S*

Rättighetsfrågan tar nästan all plats för styrelsen, utöver detta planeras för förbundsmötet på Bosön i oktober.

8. **Rapport från de olika arbetsgrupperna**

**SHL:**

Har haft sitt första möte för hösten. Två nya medlemmar hälsades välkomna, Jimmie Johnsson och Ingela Gahne.

**Utbildning:**

Anders Strid tar lite mer ansvar då Anna Norman är sjukskriven. Fokus är utbildningshelgen och utbildarutbildning kommande helg.

**TD/regel:**

Mycket möten kring den stora skandinaviska TD konferensen. Vi fördelar uppdrag inför våra nationella tävlingar.

**Rullskidor:**

Svenska cupen har rullat på under sommaren med ganska bra deltagare.

Flera bra och duktiga åkare har deltagit. Alliansloppet lockade ett större deltagarantal, även om landslaget inte var på plats.

VC på rullskidor rullar vidare och snart stundar VM där målet är att bli bästa nation.

**Anläggning:**

Stort tryck på anläggningsutbildningen i Ulricehamn första helgen i oktober.



**9. Övriga frågor:**

SM regel om utländsk deltagande - Behöver vi se över den? Längdrådet diskuterade frågan ett tag och beslutade att ta upp frågan längre fram.

10. **Nästa möte:** Onsdag 23/10 kl 20.00 (Nästa gång ska vi fastställa samtliga mötesdatum fram till juni)

11. **Mötet avslutas.**